Friends of Syrian :

    Hello , friends! I am glad to be able to use the way of writing a letter to have a conversation with you. 
Frist I introduce myself .My name’s Roy. I study in Hei Zhi Ma school. I’m 12-years-old. Our school is very beautiful and clean. It has fine equipments and nice teachers, they are very kind to us. Our school headmaster's name is Du Jun, she is a very good.
Beijing will hold Olympic this year,our municipal government have built subway line 5 and subway line 10 specially to welcoming the foreign friends . The gym is “Bird’s nest”. It has good sunlight and inside is bright and beautiful .
   I want to be able to meet you ,tell you what I think. 
                                  Roy    

                                  March , 2008

来自叙利亚的朋友们：

你们好，远方的朋友。我很高兴能用写信的方式来与 你们交流。

我先介绍一下自己。我叫罗伊（马聿博），现在在和芝麻胡同小学学习。我今年12岁，我们的学校很美丽也很干净。这里有良好的教学设备和和蔼可亲的老师。我们的校长叫杜军，她是个非常好的老师。

今年，奥运会将在北京举行。因此，我们北京市政府建造了地铁5号线和地铁10。这样，当外国友人来到北京的时候，交通将非常畅通。而我们的比赛场馆时“鸟巢”，那里有充足的阳光，即明亮，又漂亮。

我真的希望能和你面对面地聊天，把我更多的心里话向你倾诉。

                                马聿博
                              2008年2月
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